

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 27-01-2026 04:18:17 PM Subject: Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 27-01-2026 04:18:17 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rum Financial Brokerage Company) decided at its first meeting held on 27/01/2026 the following :- Appointing Advocate. Amer Ezzat Abdel-Abdallat as Legal Advisor of the Company-</p> <p>- Approval to increase the company's capital from 1,000,000 Jordanian Dinars to 1,750,000 Jordanian Dinars through the entry of Mr. Ali Mahmoud Hassan Obeidat as a strategic partner, by raising the company's capital by 750,000 Jordanian Dinars at a nominal value of one Jordanian Dinar per share.</p> <p>- The necessary procedures will be followed , and an extraordinary general meeting will be convened in coordination with Corporate Control Department to present and approve this increase in accordance with proper regulations.</p>	<p>أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الاول المنعقد بتاريخ 2026/01/27 ما يلي :- - تعيين المحامي عامر عزات عبد العبدالات مستشار قانوني للشركة - الموافقة على زيادة رأس مال الشركة من 1,000,000 دينار الى 1,750,000 دينار من خلال دخول السيد علي محمود حسن عبيدات كشريك استراتيجي و ذلك برفع رأس مال الشركة بقيمة 750000 دينار اردني بقيمة اسمية دينار واحد لكل سهم . - سيتم السير بالاجراءات حسب الاصول و الدعوة لعقد اجتماع هيئة عامة غير عادي بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات لعرض هذه الزيادة و الموافقة على ذلك حسب الاصول .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>